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Obec MUKAŘOV              
Příčná 11, 251 62 Mukařov                 
www.mukarov.cz                   

Zápis z 30. veřejného zasedání Zastupitelstva obce Mukařov
konaného dne 10. 6. 2025

Číslo zasedání: 30/2025
Datum zasedání: 10. 6. 2025, 19:00 hod
Čas zahájení: 19:00 hod
Místo zasedání: Zasedací místnosti OÚ Mukařov. Účastnit zasedání Zastupitelstva obce Mukařov je
možno také prostřednictvím online přenosu. Odkaz pro připojení bude zveřejněn na webových
stránkách obce Mukařov.
Přítomní zastupitelé: 14, Ing. Hana Zákoucká, Ing. Přemysl Zima, Ing. Ondřej Bouzek, Petr Březina,
PhDr. Kateřina Čadilová, Ing. Petr Doležel (on-line), Ing. Zdeněk Hroch, Mgr. Ondřej Jakob, Bc. Jaroslav
Kadeřábek (online od 20.33hod), Ing. Pavel Kvasnička, PaedDr. Jana Novotná, Marek Podroužek,
František Polesný, Rudolf Semanský - zastupitelstvo je usnášení schopné

Ze zasedání se omlouvá: Tomáš Kouba (omluven)

Zasedání zastupitelstva obce Mukařov (dále též jako „zastupitelstvo“) bylo zahájeno v 19:00 hodin
starostkou obce („dále jako „předsedající“).

Předsedající schůze konstatovala že, zasedání bylo řádně svoláno v souladu s § 91 odst. 1 zákona č.
128/2000 Sb. o obcích (obecní zřízení) v platném znění. Informace podle § 93 odst. 1 zákona o obcích
byla na úřední desce Obecního úřadu Mukařov zveřejněna v souladu se zákonem po dobu nejméně 7
dní před konáním zasedáním zastupitelstva obce. Současně byla zveřejněna na „elektronické úřední
desce“.

Starostka upozornila přítomné, že zasedání je pro účely vytvoření zápisu nahráváno a svojí
přítomností vyjadřují s nahráváním souhlas.

Určení ověřovatelů a zapisovatele

Ověřovatelé zápisu: PhDr. Kateřina Čadilová, Rudolf Semanský
Zapisovatel zápisu: Ing. Hana Zákoucká

Navržený program
1. Schválení zapisovatele a ověřovatelů
2. Schválení programu zasedání

2.1. Schválení zápisu z minulého zasedání
3. Kontrola úkolů a usnesení z předešlých zasedání, informace z činnosti rady obce
4. Návrh rozpočtového opatření č. 1/2025
5. Obecně závazná vyhláška o stanovení obecního systému odpadového hospodářství
6. Obecně závazná vyhláška o stanovení školského obvodu

https://app.digi-sprava.cz/domains/app.digi-sprava.cz/www/www.mukarov.cz
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7. Dodatek č. 1 smlouvy o dílo - Volnočasový areál Kameníků
8. Cyklostezka Ladova kraje - Říčany, Tehov, Tehovec, Mukařov, Svojetice, Louňovice
9. Schválení připojení obce Mukařov k výběrovému řízení na zajištění měření rychlosti
10. Přírodní park Babické rybníky
11. Smlouva o budoucí kupní smlouvě na trafostanice
12. Plán práce KV na období duben 2025 - září 2025
13. Darovací smlouvy na čerpadla tlakové kanalizace v rámci soutěže o čerpadlo TK 2024
14. Schválení smlouvy o prodeji části pozemku 725/140, k.ú. Mukařov u Říčan
15. Schválení nového člena SDH Žernovka
16. Souhlas s umístěním sídla spolku ČSV ZO Mukařov
17. Různé, diskuze

1. Schválení zapisovatele a ověřovatelů (Navrhovatel: Ing. Hana Zákoucká)

Návrh usnesení
Zastupitelstvo obce Mukařov schvaluje zapisovatelkou 30. zasedání Hanu Zákouckou  a ověřovateli
Kateřinu Čadilovou a Rudolfa Semanského.

Hlasování: pro: 13 Ondřej Bouzek, Petr Březina, Kateřina Čadilová, Petr Doležel, Zdeněk
Hroch, Ondřej Jakob, Pavel Kvasnička, Jana Novotná, Marek Podroužek,
František Polesný, Rudolf Semanský, Hana Zákoucká, Přemysl Zima,

proti: 0

zdržel se: 0

Usnesení 1/30/2025 bylo přijato

2. Schválení programu zasedání (Navrhovatel: Ing. Hana Zákoucká)

Návrh usnesení
Zastupitelstvo obce Mukařov schvaluje program 30. zasedání zastupitelstva tak, jak byl 2.6.2025
vyvěšen na úřední desce, s přidáním dodatečných bodů č. 14, 15, 16.

Hlasování: pro: 13 Ondřej Bouzek, Petr Březina, Kateřina Čadilová, Petr Doležel, Zdeněk
Hroch, Ondřej Jakob, Pavel Kvasnička, Jana Novotná, Marek Podroužek,
František Polesný, Rudolf Semanský, Hana Zákoucká, Přemysl Zima,
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proti: 0

zdržel se: 0

Usnesení 2/30/2025 bylo přijato

2.1. Schválení zápisu z minulého zasedání (Navrhovatel: Ing. Hana Zákoucká)
Zápis z 29. zasedání zastupitelstva obce byl ověřovateli ověřen 19.5.2025 a zveřejněn na úřední
desce.
R. Semanský poukázal na nesrovnalosti v datu prodeje pozemků v rozpravě k bodu 11. Rok, kdy byly
podíly na pozemcích pro komunikace převedeny na majitele stavebních pozemků bude ze zápisu
odstraněn, důležité je, že se tak již stalo v minulosti.

3. Kontrola úkolů a usnesení z předešlých zasedání, informace z činnosti rady obce
(Navrhovatel: Ing. Hana Zákoucká)
Kontrola úkolů a usnesení

usn.č. 10/29/2025 - Zastupitelstvo obce Mukařov pověřuje stavební výbor prověřením plnění závazků
ze Smlouvy o rozvoji území v lokalitě BV31+BV32. Stavební výbor projednal se zástupcem JURIS REAL
stav projektu s tímto výsledkem: 

stavba bude dokončena v řádu několika dní - zbývá osadit dopravní značení a rozhlas
minulý týden proběhly tlakové zkoušky vodovodu a kanalizace
připravují se všechny doklady pro kolaudaci staveb
stavebník byl upozorněn na možnou komplikaci v kolaudaci vodovodu a kanalizace - uzavření
smlouvy o provozně souvisejících vodovodech a kanalizacích
stavebník chystá třístranné smlouvy - JURIS REAL / majitelé částí komunikací / obec - o převodu
pozemků pod komunikacemi do vlastnictví obce
pozemky  parc.č.  595/1,  596/35  a  596/13,k.ú.  Žernovka  jsou  zatíženy  zástavním  právem
smluvním a zákazem zcizení a zatížení. Údajně se jedná o smlouvy JURIS REALU. 

Z jednání Rady obce:

Rada schválila 9 smluv o příspěvku na infrastrukturu.1.
Rada schválila aktualizované technické podmínky staveb infrastruktury2.
Rada schválila nájemní smlouvu na pozemky kolem návesního rybníka s církví3.
Starostka podala radou projednané informace o počtu žáků MŠ a ZŠ na šk.rok 2025/26. Počet4.
odchozích žáků do školy LOŠBATES (dle rodičů 60 žáků, dle dat od p. ředitele Trojana 63),
plánovaný počet prvních tříd: 4 (z toho jedna třída v Babicích), počet přijatých žáků do 1.třídy:
84. V MŠ Mukařov se podařilo přijmout všechny spádové děti od 3 let věku díky nultému ročníku
ZŠ, hlásilo se 70 dětí, přijato 40. R. Semanský se dotázal, zda jsou všechny přijaté děti ze
spádových obcí. Starostka odpověděla, že tuto informaci nemá, ale zjistí a doplní.                
Starostka  informovala  o  postupu  stavby  rekonstrukce  staré  školní  budovy.  Byl  proveden5.
dodatečně statický průzkum budovy, kterým bylo zjištěno, že současné konstrukce (stropy) není
možno zatížit dalším zařízením - pro kotvení vzduchotechniky a podhledů je třeba doplnit další 
roznášecí  konstrukce.  Nyní  se  pracuje  na  projektu,  jakmile  bude  v  dispozici,  stavební  firma
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vícepráce  nacení  a  předloží  harmonogram.  

Z práce obecního úřadu

28.5.2025 proběhlo veřejné projednání změny č. 4 územního plánu,  do 15 dní je možnost podat1.
připomínky. 
Probíhají opravy místních komunikací, v ulici Polní bylo částečně vyměněno podloží. Ještě budou2.
upraveny vjezdy a okraje recyklátem. Stavba by měla být dokončena do 16.6..
V obci je realizována pokládka optických kabelů. Jedná se o stavbu společnosti UVT.3.
Pochod kocoura Mikeše provázelo deštivé počasí, ale i tak do Mukařova došlo 150 účastníků,4.
kteří pak mohli pokračovat na dětském dni na hřišti, který pořádal SDH Mukařov.
Starostka se zúčastnila konference SMO.  5.
3.6. se konalo shromáždění starostů společenství obcí  LK.6.
P. Zima informoval, že ke konci května byl ukončen a vyhodnocen zkušební provoz ČOV Srbín.7.
ČOV funguje mnohem lépe,  než stanovují  limity  vodoprávního úřadu.  Splnili  jsme všechny
podmínky a kritéria stanovená i poskytovatelem dotace. Nyní probíhá příprava na kolaudaci
a uvedení čistírny do trvalého provozu.

4. Návrh rozpočtového opatření č. 1/2025 (Navrhovatel: Ing. Přemysl Zima)
Zastupitelstvo projednalo návrh úpravy rozpočtu č. 1, který zohledňuje drobné přesuny v rozpočtu
pro již hotové projekty, zaúčtování daně z příjmů obce a zejména aktuální vývoj v projektu stavebních
úprav ZŠ.
R. Semanský se dotázal, kolik budou stavební úpravy ZŠ nakonec stát. P. Zima odpověděl, že cca 40
mil.
Protože lze předpokládat, že veškeré výdaje projektu nastanou v roce 2025 a dotace na projekt bude
s vysokou pravděpodobností proplacena až v roce 2026, projednalo zastupitelstvo starostce mandát
k jednání o překlenovací půjčce ve výši 10 mil. Kč na 12 měsíců se Středočeským krajem.

Návrh usnesení
Zastupitelstvo obce Mukařov schvaluje rozpočtové opatření č. 1/2025 v celkové výši 8.661.880,- Kč.
Upravené celkové příjmy rozpočtu činí 115.833.095,52 Kč, upravené celkové výdaje rozpočtu činí
120.912.176,54 Kč, upravená rezerva rozpočtu činí 241.640,- Kč.
Zastupitelstvo obce Mukařov pověřuje starostku jednáním se Středočeským krajem za účelem získání
půjčky o maximální nominální hodnotě 10.000.000,- Kč se splatností 12 měsíců.

Hlasování: pro: 13 Ondřej Bouzek, Petr Březina, Kateřina Čadilová, Petr Doležel, Zdeněk
Hroch, Ondřej Jakob, Pavel Kvasnička, Jana Novotná, Marek Podroužek,
František Polesný, Rudolf Semanský, Hana Zákoucká, Přemysl Zima,

proti: 0

zdržel se: 0

Usnesení 3/30/2025 bylo přijato
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5. Obecně závazná vyhláška o stanovení obecního systému odpadového hospodářství
(Navrhovatel: Ing. Hana Zákoucká)
Vzhledem k úpravě zákona o odpadech, kdy je povinností obce třídit textil, předložila starostka návrh
nové OZV o stanovení obecního systému OH se zapracováním třídění textilu, dřeva a se směnou
v organizaci shromaždiště odpadů.

Návrh usnesení
Zastupitelstvo obce Mukařov schvaluje Obecně závaznou vyhlášku o stanovení obecního systému
odpadového hospodářství.

Hlasování: pro: 13 Ondřej Bouzek, Petr Březina, Kateřina Čadilová, Petr Doležel, Zdeněk
Hroch, Ondřej Jakob, Pavel Kvasnička, Jana Novotná, Marek Podroužek,
František Polesný, Rudolf Semanský, Hana Zákoucká, Přemysl Zima,

proti: 0

zdržel se: 0

Usnesení 4/30/2025 bylo přijato

6. Obecně závazná vyhláška o stanovení školského obvodu (Navrhovatel: Ing. Hana Zákoucká)
Vzhledem  k  aktualizaci  právních  předpisů  vztahujících  se  ke  školskému  zákonu  na  doporučení
Ministerstva Vnitra ČR předložila starostka úpravu OZV o stanovení školského obvodu.

Návrh usnesení
Zastupitelstvo obce Mukařov schvaluje  Obecně závaznou vyhlášku o stanovení školského obvodu.

Hlasování: pro: 13 Ondřej Bouzek, Petr Březina, Kateřina Čadilová, Petr Doležel, Zdeněk
Hroch, Ondřej Jakob, Pavel Kvasnička, Jana Novotná, Marek Podroužek,
František Polesný, Rudolf Semanský, Hana Zákoucká, Přemysl Zima,

proti: 0

zdržel se: 0

Usnesení 5/30/2025 bylo přijato

7. Dodatek č. 1 smlouvy o dílo - Volnočasový areál Kameníků (Navrhovatel: Ing. Přemysl Zima)
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Zastupitelstvo projednalo dodatek smlouvy o dílo se zhotovitelem hřiště na Žernovce. Předmětem
dodatku je skutečné vyúčtování stavby s realizovanými drobnými více- a méněpracemi. Celková cena
díla je o cca 100 tis. Kč bez DPH nižší zejména díky darovanému materiálu z lomu Žernovka.

Návrh usnesení
Zastupitelstvo  obce  Mukařov  schvaluje  uzavření  dodatku  č.  1  smlouvy  o  dílo  na  Vybudování
volnočasového areálu, Mukařov, Žernovka – Etapa II za účelem snížení celkové ceny díla o 99.867,- Kč
bez DPH.

Hlasování: pro: 14 Ondřej Bouzek, Petr Březina, Kateřina Čadilová, Petr Doležel, Zdeněk
Hroch, Ondřej Jakob, Jaroslav Kadeřábek, Pavel Kvasnička, Jana Novotná,
Marek Podroužek, František Polesný, Rudolf Semanský, Hana Zákoucká,
Přemysl Zima,

proti: 0

zdržel se: 0

Usnesení 6/30/2025 bylo přijato

8. Cyklostezka Ladova kraje - Říčany, Tehov, Tehovec, Mukařov, Svojetice, Louňovice
Na základě zpracované studie cyklostezky předložila starostka návrh smlouvy o společném zadávání
a  návrh  dokumentace  pro  výběr  projektanta  na  další  etapu  projektové  dokumentace  stavby
cyklostezky.

Návrh usnesení
Zastupitelstvo obce Mukařov schvaluje smlouvu o společném zadávání veřejné zakázky k projektu
„Cyklostezka  Tehovec-Mukařov-Louňovice-Svojetice",  uzavřená  mezi  obcemi  Tehovec,  Mukařov,
Svojetice a Louňovice, 1. a 2. etapa.
Zastupitelstvo  obce  Mukařov  schvaluje  zadávací  dokumentaci  na  1.  a  2.  etapu  projektové
dokumentace stavby „Cyklostezka Tehovec-Mukařov-Louňovice-Svojetice"

Hlasování: pro: 14 Ondřej Bouzek, Petr Březina, Kateřina Čadilová, Petr Doležel, Zdeněk
Hroch, Ondřej Jakob, Jaroslav Kadeřábek, Pavel Kvasnička, Jana Novotná,
Marek Podroužek, František Polesný, Rudolf Semanský, Hana Zákoucká,
Přemysl Zima,

proti: 0

zdržel se: 0
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Usnesení 7/30/2025 bylo přijato

9. Schválení připojení obce Mukařov k výběrovému řízení na zajištění měření rychlosti
(Navrhovatel: Ing. Hana Zákoucká)
Na  základě  úkolu  z  minulého  zasedání  ZO  předložila  starostka  podmínky  výběrového  řízení
na dodavatele a provozovatele systému a návrh veřejnoprávní smlouvy.
Měřícím  zařízením,  zapůjčeným  od  města  Říčany  proběhlo  měření  množství  aut  a  procenta
překračování rychlosti na všech úsecích. 

Ukazatel                             Pražská                  Choceradská                  Kutnohorská                     
     Žernovka
Počet záznamů                     29 581 33 306 17 638 10 890
Průměrná rychlost (km/h)       53,73                         52,08                               55,62                               
      56,21
Maximální rychlost (km/h)         137                             128                                  135                               
         126
Počet nad 50 km/h              21 594 (73,0 %)        20 951 (62,9 %)             14 115 (80,0 %)                       
8 414 (77,3 %)
Počet nad 56 km/h (pokuta) 10 270 (34,7 %)       9 003 (27,0 %)                 6 505 (36,9 %)                       
4 925 (45,2 %)

Starostka má od DI PČR slíbené povolení úseků Pražská, Kutnohorská, Žernovka.

Návrh usnesení
Zastupitelstvo obce Mukařov schvaluje účast obce Mukařov na veřejné soutěži organizované městem
Říčany pro osazení měření rychlosti na úsecích v obci Mukařov - Pražská (krátký úsek, 1 sloup),
Kutnohorská (krátký úsek, 1 sloup) , Choceradská (dlouhý úsek, 2 sloupy, úsekové měření, 1x měření
okamžité rychlosti),  Českobrodská (dlouhý úsek,  2  sloupy,  úsekové měření,  2x měření  okamžité
rychlosti).

Hlasování: pro: 14 Ondřej Bouzek, Petr Březina, Kateřina Čadilová, Petr Doležel, Zdeněk
Hroch, Ondřej Jakob, Jaroslav Kadeřábek, Pavel Kvasnička, Jana Novotná,
Marek Podroužek, František Polesný, Rudolf Semanský, Hana Zákoucká,
Přemysl Zima,

proti: 0

zdržel se: 0

Usnesení 8/30/2025 bylo přijato

10. Přírodní park Babické rybníky (Navrhovatel: Ing. Hana Zákoucká)
Spolek Patriot požádal o podporu návrhu na zřízení „Přírodního parku Babické rybníky“. Cílem projektu
je zajištění zvýšené ochrany přírody a zachování přírodního charakteru území i pro další generace.
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Starostka uvedla, že se obává při zřízení přírodního parku možných nároků nad požadavky norem
na provoz  ČOV Mukařov,  která  je  na  okraji  této  oblasti  s  vypouštěním přečištěným vod právě
do těchto rybníků. Případně by to mohlo znemožnit možnost zkapacitnění ČOV do budoucnosti.
Obec  Mukařov  také  uvažuje  o  výstavbě  vodojemu,  který  plánuje  umístit  na  okraji  této  oblasti
a dle definice jsou stavby v přírodním parku vyloučeny. Také je zde možná souvislost s návrhem tzv.
Tehovské spojky, kdy v zájmu Mukařova je najít nějakou další kapacitní komunikaci, která by odvedla
dopravu mimo centrum Mukařova a tím by mohlo v budoucnosti být třeba rozšíření silnice na Strašín -
což by mohl tento záměr zablokovat.

Návrh usnesení
Zastupitelstvo obce Mukařov podporuje zřízení „Přírodního parku Babické rybníky“.

Hlasování: pro: 1
František Polesný,

proti: 11 Ondřej Bouzek, Petr Březina, Petr Doležel, Zdeněk Hroch, Ondřej Jakob,
Jaroslav Kadeřábek, Pavel Kvasnička, Jana Novotná, Marek Podroužek,
Hana Zákoucká, Přemysl Zima,

zdržel se: 2
Kateřina Čadilová, Rudolf Semanský,

Usnesení nebylo přijato

11. Smlouva o budoucí kupní smlouvě na trafostanice (Navrhovatel: Ing. Hana Zákoucká)
V návaznosti na stavbu ČEZ - přeložka nadzemního vedení kVN, kNN a 3x TS v ulici Školní, Vysoká,
U  Zelené  cesty,   Spojovací  a  Příčná  starostka  předložila  Smlouvu  o  smlouvě  budoucí  kupní
na pozemky pod trafostanice, umístěné na pozemcích obce.

Návrh usnesení
Zastup i te l s tvo  obce  Mukařov  schva lu je  Smlouvu  o  budouc í  kupn í  smlouvě
č.SOBS_KSK/4028/2025/IZ-12-6001797, uzavřenou mezi obcí Mukařov (budoucí prodávající)  a ČEZ
Distribuce, a.s. (budoucí kupující) .

Hlasování: pro: 14 Ondřej Bouzek, Petr Březina, Kateřina Čadilová, Petr Doležel, Zdeněk
Hroch, Ondřej Jakob, Jaroslav Kadeřábek, Pavel Kvasnička, Jana Novotná,
Marek Podroužek, František Polesný, Rudolf Semanský, Hana Zákoucká,
Přemysl Zima,

proti: 0
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zdržel se: 0

Usnesení 9/30/2025 bylo přijato

12. Plán práce KV na období duben 2025 - září 2025 (Navrhovatel: PaedDr. Jana Novotná)
Předsedkyně kontrolního výboru J. Novotná předložila plán práce na období  duben 2025 - září 2025:

Dokončení stanovené kontroly
Činnost KV dle zákona
Průběžné  kontroly  evidence  a  řešení  podnětů  a  stížností,  včetně  podnětů  a  stížností
směřovaných k rukám paní starostky
Kontrola podaných informací dle zákona č. 106
Další činnost dle agendy a kompetencí uveřejněných na stránkách obce Mukařov

P.  Kvasnička  se  dotázal,  proč  nebyly  dosud  předloženy  oficiální  závěry  z  předchozích  kontrol.  Byly
předloženy pouze zápisy z jednání výboru. 
Starostka uvedla, že poskytla všechny požadované podklady ke kontrolám, ale nemá žádnou zpětnou
vazbu, žádný protokol nebyl předložen. 
J. Novotná uvedla, že měli stanovenou především tu, která nebyla dokončena. R. Semanský doplnil, že
podklady od starostky ke kontrolám nebyly zaslány kompletní. 
Starostka uvedla, že zaslala vše dle požadavků a nikdo ji  z výboru nekontaktoval kvůli  doplnění
podkladů ani písemně, ani telefonicky, poskytla by maximální součinnost. 
Navržený nový plán vyplývá ze zákona a není třeba, aby jej zastupitelstvo schvalovalo. 
P.  Kvasnička  navrhl  usnesení,  že  se  ukládá  kontrolnímu  výboru  vypracovat  a  předložit  zprávy
z dokončených kontrol v souladu se zákonem o obcích.

Návrh usnesení
Zastupitelstvo obce Mukařov ukládá kontrolnímu výboru vypracovat a předložit zprávy z provedených
dokončených kontrol od začátku činnosti KV v tomto volebním období. Termín předložení je stanoven
na jednání ZO v září, tedy do 9.9.2025.

Hlasování: pro: 8 Ondřej Bouzek, Kateřina Čadilová, Zdeněk Hroch, Ondřej Jakob, Pavel
Kvasnička, František Polesný, Hana Zákoucká, Přemysl Zima,

proti: 0

zdržel se: 6 Petr Březina, Petr Doležel, Jaroslav Kadeřábek, Jana Novotná, Marek
Podroužek, Rudolf Semanský,

Usnesení 10/30/2025 bylo přijato

13. Darovací smlouvy na čerpadla tlakové kanalizace v rámci soutěže o čerpadlo TK 2024
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(Navrhovatel: Ing. Přemysl Zima)
Zastupitelstvo obce projednalo návrh vzorové darovací smlouvy a seznam žadatelů-obdarovaných,
kteří  splnili  podmínky  soutěže  do  9.6.2025,  včetně.  Součástí  darovaného  čerpadla  je  i  balíček
standardních služeb obsahující instalaci technologie, její revizi a zaškolení obsluhy. Součástí balíčku
nejsou pořízení a instalace samostatného stojánku k umístění ovládání (není-li montován na zeď),
prostupy do betonových jímek a možné vícenáklady na kabeláž (je-li čerpací jímka od ovládání dále
než  10  m).  Bezplatné  předání  čerpacích  technologií  je  navrženo  jako  pobídka  pro  nově
odkanalizovávané nemovitosti. Po revizi stavu depozitu zbývá po schválení dnešního balíčku ještě 8
čerpadel.

Návrh usnesení
Zastupitelstvo  obce  Mukařov  schvaluje  znění  darovací  smlouvy  a  uzavření  darovací  smlouvy
na bezplatné předání čerpací technologie pro 2 vlastníky nemovitostí dle projednávaného seznamu.

Hlasování: pro: 14 Ondřej Bouzek, Petr Březina, Kateřina Čadilová, Petr Doležel, Zdeněk
Hroch, Ondřej Jakob, Jaroslav Kadeřábek, Pavel Kvasnička, Jana Novotná,
Marek Podroužek, František Polesný, Rudolf Semanský, Hana Zákoucká,
Přemysl Zima,

proti: 0

zdržel se: 0

Usnesení 11/30/2025 bylo přijato

14. Schválení smlouvy o prodeji části pozemku 725/140, k.ú. Mukařov u Říčan
Starostka předložila kupní smlouvu na část pozemku parc.č. 725/140, k.ú. Mukařov u Říčan o velikosti
66 m², dle Geometrického plánu č. 1118-98/2025 za dohodnutou kupní cenu ve výši 5.000,-Kč / m²
tedy 330.000,- Kč. Jedná se o kupní smlouvu na prodej části pozemku dle záměru schváleného
zastupitelstvem.

Návrh usnesení
Zastupitelstvo obce Mukařov schvaluje kupní smlouvu na část pozemku parc.č. 725/140, k.ú. Mukařov
u Říčan o velikosti  66 m², dle Geometrického plánu č. 1118-98/2025 za dohodnutou kupní cenu
ve výši 5.000,-Kč / m² tedy 330.000,- Kč. 

Hlasování: pro: 10 Ondřej Bouzek, Petr Březina, Kateřina Čadilová, Zdeněk Hroch, Ondřej
Jakob, Pavel Kvasnička, Marek Podroužek, František Polesný, Hana
Zákoucká, Přemysl Zima,

proti: 1
Rudolf Semanský,
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zdržel se: 3
Petr Doležel, Jaroslav Kadeřábek, Jana Novotná,

Usnesení 12/30/2025 bylo přijato

15. Schválení nového člena SDH Žernovka (Navrhovatel: Ing. Hana Zákoucká)
Na žádost F. Průžka předložila starostka návrh na jmenování nového člena JSDHO Žernovka.

Návrh usnesení
Zastupitelstvo obce Mukařov schvaluje nového člena v JSDHO Žernovka Martina Šindeláře.

Hlasování: pro: 14 Ondřej Bouzek, Petr Březina, Kateřina Čadilová, Petr Doležel, Zdeněk
Hroch, Ondřej Jakob, Jaroslav Kadeřábek, Pavel Kvasnička, Jana Novotná,
Marek Podroužek, František Polesný, Rudolf Semanský, Hana Zákoucká,
Přemysl Zima,

proti: 0

zdržel se: 0

Usnesení 13/30/2025 bylo přijato

16. Souhlas s umístěním sídla spolku ČSV ZO Mukařov (Navrhovatel: Ing. Hana Zákoucká)
Pan Jiří Dolanský přišel představit spolek včelařů, základní organizaci Mukařov, jejímž je předsedou.
V základní organizaci je cca 40 členů, z toho 15 členů z katastrů Mukařova. Pan Dolanský žádá
o souhlas s umístěním sídla spolku na adrese obecního úřadu Příčná 11.

Návrh usnesení
Zastupitelstvo obce Mukařov souhlasí s tím, aby na adrese obecního úřadu Příčná 11, 251 62 Mukařov
bylo umístěno sídlo Českého svazu včelařů, z.s., základní organizace Mukařov, IČO 64935426.

Hlasování: pro: 13 Ondřej Bouzek, Petr Březina, Kateřina Čadilová, Petr Doležel, Zdeněk
Hroch, Ondřej Jakob, Pavel Kvasnička, Jana Novotná, Marek Podroužek,
František Polesný, Rudolf Semanský, Hana Zákoucká, Přemysl Zima,

proti: 0
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zdržel se: 0

Usnesení 14/30/2025 bylo přijato

17. Různé, diskuze
F. Polesný upozornil na potřebu sekání pozemku parc.č. 588/3 Srbín, kde se nachází křídlatka. Obec
zašle vlastníkovi výzvu k odstranění rostliny a posekání pozemku.
F. Polesný upozornil na výskyt bolševníku na konci Žernovky. Nutno zadat likvidaci. 
P. Březina se dotázal, zda  bude optika rozvedena do všech ulic. P.Zima odpověděl, že dle platného
povolení  je  zasíťování  navrženo od ulice  Obecní  směrem do centra,  nejsou zde obsažené ulice
směrem k lesu. 
J. Kadeřábek se dotázal, proč jsou prováděny řezy asfaltem do nově vyasfaltovaných komunikací. P.
Zima  odpověděl,  že  řezy  jsou  navrženy  vždy  v  místech,  kde  se  nachází  spára,  nebo  poruchy
v povrchu. Bohužel na řadě míst nelze provádět podvrty kvůli podzemním sítím.

Příští zasedání zastupitelstva se bude konat 29.7.2025 

Jméno a příjmení Funkce Datum Podpis

Ing. Hana Zákoucká starostka

Ing. Přemysl Zima místostarosta

Ing. Hana Zákoucká zapisovatel

PhDr. Kateřina Čadilová ověřovatel

Rudolf Semanský ověřovatel


